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Abstract (en)
[origin: US4311518A] In the homogenization of molten metal with a gas, the gas is delivered to agitate the molten metal in a vessel, through an
injector tube having a fine bore effective to prevent penetration of molten metal into and along the bore; when injection of gas is discontinued, molten
metal is allowed to solidify on the tip of the tube to seal it; when gas is to be delivered to a second load of molten metal in the vessel, it is delivered,
at least initially, at a pressure effective to unseal the tube at the tip to permit entry of the gas into the second load to agitate the molten metal and
thereby homogenize it; the injector tube can be used for successive batches of molten metal without maintenance.

Abstract (fr)
En vue de brasser le métal en fusion contenu dans une cuve (B), le gaz est introduit par un tube d'injection (D) ayant un passage intérieur de petite
dimension afin d'empêcher la pénétration du métal en fusion dans ce passage. Lorsqu'on interrompt l'injection de gaz, le métal en fusion peut se
solidifier sur l'extrémité du tube et l'obturer. Lorsqu'on envoie le gaz dans une deuxième charge de métal contenue dans la cuve, ce gaz est envoyé,
au moins initialement, sous une pression capable de déboucher l'extrémité du tube, pour permettre l'entrée du gaz dans la deuxième charge. Le
tube d'injection peut être utilisé pour des cuvées successives de métal en fusion, sans nécessiter d'intervention d'entretien.
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